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Zápisnica zo zasadnutia komisie investičných činností 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka zo dňa 23.11.2023 

 

 

Prítomní:  Mgr. Vladimír Weber, Ing. Zuzana Kolman Šebestová, Pavol Peceň, Zdenko 

Pek, Ing. Marek Tydor, Ing. Richard Vilkus,  Ing. Pavel Bátora, Tomáš Tuma 

Ospravedlnení: Mgr. Michal Sabo, Mgr. Viera Bieliková, Ladislav Blažek Mgr. Rastislav 

Štrbka MBA, LL.M 

 

Neprítomní: Ing. Michaela Ondrejkovič, Pavol Záhradný,  

Tajomník: Mgr. Viola Holzhauserová 

Hostia: Mgr. Zuzana Grečová                          

 

 

 

Začiatok rokovania komisie: 16:00 hod. 

 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

2. Návrh VZN o miestnych daniach a poplatkoch, Mgr. Grečová 

3. Informácia o čerpaní výdavkov MČ Bratislava-Petržalka rozpočtovaných z prostriedkov 

rezervného fondu, Mgr. Grečová 

4. Návrh rozpočtu MČ BP na rok 2024 s výhľadom do roku 2026, Mgr. Grečová 

5. Rôzne 

6. Záver 
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K bodu 1. 

Úvod – schválenie programu 

Zasadnutie komisie investičných činností zahájil predseda komisie Mgr. Vladimír Weber, ktorý privítal 

prítomných a konštatoval uznášaniaschopnosť komisie.  

Zasadnutie Komisie sa konalo na základe programu, ktorý komisia odsúhlasila tak, ako bol navrhnutý 

predsedom komisie.    

 

Po ukončení diskusie sa pristúpilo k hlasovaniu: 

 

Hlasovanie:  

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Zuzana Kolman Šebestová, Pavol Peceň, Zdenko 

Pek, Ing. Marek Tydor, Ing. Richard Vilkus,  Ing. Pavel Bátora, Tomáš Tuma  

za: 8 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0  

 

Členovia komisie program rokovania jednohlasne schválili. 

 

 

K bodu 2. 

Návrh VZN o miestnych daniach a poplatkoch, Mgr. Grečová 

Uvedený návrh prezentovala Mgr. Grečová, ktorá členom komisie predstavila detaily podkladov na 

základe, ktorých bol spracovaný návrh uznesenia.  

 

V rámci diskusie sa členovia komisie poslanec Tydor; pripomenul návrh na rok 2024, Mgr. Grečová 

pripomenul poplatok za psíkov z útulku, poplatky za vodiacich psíkov –  oslobodení od dane  

 

Po ukončení diskusie o Návrhu VZN dal predseda KIČ hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 2: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Zuzana Kolman Šebestová, Pavol Peceň, Zdenko 

Pek, Ing. Marek Tydor, Ing. Richard Vilkus,  Ing. Pavel Bátora, Tomáš Tuma, 

Mgr. Viera Bieliková, Ing. Michaela Ondrejkovič 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0  

 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť návrh VZN o miestnych daniach a poplatkoch podľa predloženého materiálu. 
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K bodu 3. 

Informácia o čerpaní výdavkov MČ Bratislava-Petržalka rozpočtovaných z prostriedkov 

rezervného fondu, Mgr. Grečová 

Informáciu prezentovala Mgr. Grečová – vedúca Finančného oddelenia, oboznámila členov komisie s 

predloženým materiálom.  

 

Po ukončení diskusie dal predseda KIČ hlasovať: 

Hlasovanie k bodu č.3: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Ing. Zuzana Kolman 

Šebestová, Pavol Peceň, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, Ing. Richard Vilkus, 

Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Rastislav Štrbka 

MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0  

 

 

Stanovisko komisie:  

Členovia Komisie investičných činností odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka zobrať na vedomie Informáciu o čerpaní výdavkov MČ Bratislava-

Petržalka rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu. 
 

 

K bodu 4. 

Návrh rozpočtu MČ BP na rok 2024 s výhľadom do roku 2026, Mgr. Grečová 

Informáciu prezentovala Mgr. Grečová – vedúca Finančného oddelenia, oboznámila členov komisie s 

predloženým materiálom, s tým, že MČ pripravila vyrovnaný rozpočet. KV do výšky, do ktorej pusti 

rozpočet, prebytok hosp. () na KV, na to najdôležitejšie, na začaté projekty. BV na úrovni 23. Príjmy 

odzrkadľujú predpoklad, ktorý má základ v roku 23. Jednotlivé položky boli odkomunikované s 

jednotlivými org. jednotkami MiÚ. 

Diskusia: 

v rámci diskusie vznesené viaceré požiadavky: 

poslanec Tydor  rozdiskutovali tému terás ako PTV a ich opravy a údržbu ako aj tému vlastníckych 

práv, potreba spolufinancovania  údržby a opráv zo strany vlastníkov, nájomníkov a ďalších 

zainteresovaných osôb.  

Z diskusie vyplynula požiadavka: Poskytnúť zoznam terás, ktorých stav je kritický z pohľadu 

bezpečnosti, v zmysle spracovaného posudku p. Ing. Horváthom, vykazujú najvýraznejšie – 

najkritickejšie statické poruchy z hľadiska bezpečnosti obyvateľov a užívateľov týchto terás. Zároveň 

vzišla požiadavka o vysvetlenie jednotlivých investícií v súvislosti s navrhovanými rozpočtovými 

položkami, ako aj investičný plán na rok 2024 s jednotlivými položkami 

 

Po ukončení diskusie dal predseda KIČ o Návrhu rozpočtu hlasovať: 
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Hlasovanie k požiadavke: 

 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Ing. Zuzana Kolman 

Šebestová, Pavol Peceň, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, Ing. Richard Vilkus, 

Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Rastislav Štrbka 

MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za: 3 

proti: 1 

zdržal sa:  8 

nehlasoval:  0 

 

Členovia komisia neschválili požiadavku. 

Komisia KIČ neodporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť 

Návrh rozpočtu MČ BP na rok 2024 s výhľadom do roku 2026 

 

 

Rôzne 

V rámci bodu rôzne bola vyslovená požiadavka poslancov: 

Zapojenie poplatku pre rozvoj do rozpočtu 2024 

p. Tydor - požiadavka na zachovanie finančných prostriedkov v celkovej hodnote 1,5 mil. EUR 

v rezervnom fonde;  

- tiež sa opýtal na finančné prostriedky na plánované výdavky pre rok 2024 – zabezpečenie financovanie 

pokračujúcich projektov ako sú Plaváreň ZŠ Pankúchova, ŠH Pankúchova  

 

Po ukončení diskusie dal predseda KIČ o požiadavke hlasovať: 

 

Hlasovanie k požiadavke: 

 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Ing. Zuzana Kolman 

Šebestová, Pavol Peceň, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, Ing. Richard Vilkus, 

Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Rastislav Štrbka 

MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

 

Členovia komisia schválili návrh. 

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

žiadať starostu o zachovanie FP 1,5 mil. EUR v Rezervnom fonde pre rok 2024  
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Záver 

V závere predseda komisie investičných činností poďakoval všetkým členom komisie a hosťom za 

účasť.  

 

Ukončenie rokovania komisie:  17:35 hod. 

 

Bratislava, 23.11.2023 

 

 

 

                                                                                                  Mgr. Vladimír Weber, v.r. 

                                                                                                      Predseda  komisie     

 

 

 

 

Zapísal:  Mgr. Viola Holzhauserová 

  Tajomník  komisie                                   


